
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 13/12/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων  
 
 

ΘΕΜΑ:  «Έντονη είναι η ανησυχία των γονέων για τον τρόπο λειτουργίας των 
παιδικών σταθμών του Δήμου Αθηναίων»  

 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 

Παρά το γεγονός ότι οι παιδικοί σταθμοί στην πόλη των Αθηνών έχουν παύσει να 
λειτουργούν, εξαιτίας της έξαρσης κρουσμάτων της ασθένειας του ιού «Covid-19», 
τα προβλήματα παραμένουν. Οι δυσχέρειες που εντοπίστηκαν, πριν τη διακοπή 
λειτουργίας των σταθμών με τον δεύτερο εγκλεισμό λόγω κορωνοϊού («lock-down») 
δημιουργούν ερωτηματικά για το μέλλον, καθώς, πολλά εξαρτώνται από την εξέλιξη 
της πανδημίας και τον χρονικό ορίζοντα αυτής. Οι γονείς καταγγέλλουν την έλλειψη 
επαρκούς διδακτικού και βοηθητικού προσωπικού, καθώς και την έλλειψη 
προγραμματισμού και σχεδιασμού για τη δημιουργία κατάλληλων χώρων ή την 
κατασκευή νέων κτηριακών εγκαταστάσεων, έτσι ώστε να υπάρξει μείωση της 
αναλογίας παιδιών και παιδαγωγών, με ολιγομελή τμήματα, προς αποφυγή 
συγχρωτισμού. Δύο ακόμη σοβαρά θέματα που απασχολούν τους γονείς είναι, η 
πρόσληψη παιδιάτρων στους εν λόγω παιδικούς σταθμούς, όπως επίσης και η 
διενέργεια επαναλαμβανόμενων «tests», με παράλληλη χορήγηση των 
απαιτούμενων μέσων ατομικής προστασίας στους εργαζόμενους σε αυτά.  
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 

1. Για ποιους λόγους δεν υπήρξε πρόβλεψη στους παιδικούς σταθμούς των 
Αθηνών, όπως καταγγέλλουν οι γονείς, για τη λήψη ουσιαστικών μέτρων πρόληψης 
και προστασίας από τη διασπορά του κορωνοϊού, ενώ έχει παρέλθει χρονικό 
διάστημα τουλάχιστον οκτώ μηνών από την εκδήλωση του πρώτου κύματος της 
πανδημίας του κορωνοϊού;  
 

2. Ποιες θα είναι οι επόμενες άμεσες ενέργειές σας για την υγειονομική, κτηριακή  
και εκπαιδευτική αναβάθμιση των παιδικών σταθμών, της πόλεως των Αθηνών, 
καθώς, συμπληρώνεται σε λίγο, σχεδόν ένας χρόνος από την εκδήλωση της 
ανωτέρω πρωτοφανούς υγειονομικής κρίσης στη χώρα μας;  
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

https://sepolia.net/epikairotita/kataggelia-tou-syllogou-goneon-paidikon-stathmon-dimou-
athinaion-me-anafora-ston-stathmo-tis-siokou 
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